
 

 

 

 
ACTA DE LA SESSIÓ EXTRAORDINÀRIA DEL PLE DE L'AJUNTAMENT 
DEL DIA 16 DE JULIOL DE 2019 
 

Assistents 
 
Presidenta 
C. Martínez Ramírez 

 

Regidors i regidores 
Grup PSOE 
J.A.  Acosta Gómez 
C. Mora Luján 
B. Nofuentes López 
C. Campos Malo 
J. A. Zapata Martínez 
J. A. Medina Cobo 
L. A. Fernández Sevilla 
F.J. Hidalgo Vidal 
M.V. García Valera 
A. Lorente Izquierdo 
Ll. Moral i Muñoz 
 
Grup PP 
J. M. Sanmartín Aguilar 
Mª A. Mora Castellá  
J. B. Gimeno Cardona 
 
Grup Compromís 
R. García Asensio 
LL.M. Campos Sanchis 
C. Díez Suárez 
 
Grup Ciudadanos 
F. J. Soler Coll 
J. Soler Blasco 
 
Grup Podem 
D. Jaén Gomáriz 
 
Interventor 
J.A. Valenzuela Peral 
 
Secretari  
J. Llavata Gascón 

 
Al Saló de Plens de l'Ajuntament de la vila de 
Quart de Poblet, quan són les vint-i-una hores 
(21.00 h) del dia setze de juliol de dos mil 
dènou, es reuneixen, sota la presidència de la 
senyora alcaldessa, Carmen Martínez 
Ramírez,  les senyores i els  senyors regidors 
anotats al marge, assistits pel senyor secretari 
i amb la presència del senyor interventor,  per 
tal de celebrar sessió extraordinària, en 
primera convocatòria, segons l'ordre del dia 
rebut. 

 
A l'hora assenyalada, l'alcaldessa obri la 
sessió i tot seguit es tracten els assumptes 
següents: 
 

 
 
 
 
 

 
 

1. PROPOSTA FINAL DEL PLA GENERAL ESTRUCTURAL I FORMACIÓ DE 
L'EXPEDIENT PER A DECLARACIÓ AMBIENTAL I TERRITORIAL 
ESTRATÈGICA. 
 

 
 



 

 
 
 
 
Vist l'estat del procediment que instrueix aquest Ajuntament de Quart de Poblet per a 
dur a terme l'aprovació del Pla General, i a la vista dels informes emesos a aquest 
efecte pels serveis tècnics municipals, 

 

VIST que el planejament vigent en l'actualitat en el municipi de Quart de Poblet està 
conformat pel Pla General d'Ordenació Urbana transitori que va ser aprovat per 
resolució del  Conseller d'Obres Públiques, Urbanisme i Transports, de 3 de juliol de 
2002, l'entrada en vigor de la qual es va produir el 23 de setembre de 2002 i es manté 
en l'actualitat. 

 

Aquest pla va ser redactat i aprovat per a proveir una solució urgent a la difícil 
conjuntura creada amb l'anul·lació de l'anterior planejament general en seu 
jurisdiccional, com així es declara expressament en la resolució que va donar 
aprovació a aquest, en la qual s'indica, de forma conteste (sic) amb les previsions 
legislatives i reglamentàries per a aquest tipus de plans, que les determinacions 
d'aquest Pla General Transitori han de regir fins al moment de l'aprovació del nou Pla 
General Municipal i serveixen per a dotar d'una mínima ordenació urbanística al 
municipi, que li permeta comptar amb sòl ordenat amb el grau de detall suficient per a 
atendre les demandes socials d'habitatge i equipaments públics de tota índole. 

 

VIST que des de la seua aprovació definitiva han sigut tramitades diverses 
modificacions puntuals d'escassa entitat i transcendència, a fi d'acomodar el referit 
instrument de planejament a la satisfacció de les necessitats actuals del municipi, 
sense perjudici d'això i des del primer moment de vigència d'aquest instrument de 
planejament, l'Ajuntament de Quart de Poblet va iniciar els tràmits de redacció d'un 
nou Pla General mitjançant la contractació de l'equip tècnic necessari per a aquesta 
finalitat. 

 

La redacció de la proposta de pla s'ha vist entorpida per diverses causes, algunes 
d'aquestes alienes a la responsabilitat municipal, com són les modificacions 
imposades a l'ordenació prevista per diferents administracions, així com per les 
modificacions legislatives que han donat lloc a nous tràmits procedimentals i a la 
necessitat de redactar documents tècnics que no van quedar contemplats en les 
previsions inicials de la contractació.  

 

D'aquesta manera, en un primer moment es va donar lloc a superar la llavors vigent  
fase de concert previ l'any 2004, sotmetent-se el 27 de novembre de 2008 la proposta 
de PGOU a informació pública. Posteriorment, i una vegada adaptada la proposta de 
pla a la normativa vigent, de conformitat amb la Llei 9/2.006 sobre avaluació dels 
efectes de determinats plans i programes en el Medi Ambient, el 17 de març de 2010 
la directora general de Gestió del Medi Natural va emetre el Document de Referència 
del Pla General d'Ordenació Urbana de Quart de Poblet (València), amb núm. 
d'expedient 33/2009-EAE-DR. 

 

 



 

 

A aquest efecte hem de significar que, a l'empara del que estableix la disposició 
transitòria 12a de la Llei 5/2014, de 25 juliol, d'Ordenació del Territori, Urbanisme i 
Paisatge de la Comunitat Valenciana, que es va introduir per la Llei 21/2017, de 28 de 
desembre, de mesures fiscals, gestió administrativa i financera, i d'organització de la 
Generalitat, l'Ajuntament va sol·licitar la pròrroga de vigència del Document de 
Referència Referència -assimilat al Document d'Abast-, la qual va ser acordada 
assenyalant el pròxim 20 d'agost de 2019 com a data límit del referit document, abans 
de la qual s'ha d'efectuar la remissió de la documentació necessària davant l'òrgan 
ambiental, que és la que es proveeix mitjançant aquest acord. 

 

ATÉS que, una vegada finalitzada la redacció de la versió preliminar del Pla General 
Estructural de Quart de Poblet i el corresponent estudi ambiental i territorial estratègic, 
i una (sic) supervisada pels serveis tècnics municipals, d'acord amb el que estableix 
l'article 53 de la Llei 5/2014, de 25 de juny, de la Generalitat, d'Ordenació del Territori, 
Urbanisme i Paisatge de la Comunitat Valenciana, va ser sotmesa, juntament amb 
l'estudi ambiental i territorial estratègic, l'estudi de paisatge, el catàleg de proteccions 
estructural i la resta de documents exigits per la normativa sectorial, al tràmit de 
participació pública i consultes amb les administracions afectades i amb les persones 
interessades.  

 

A aquest efecte, l'Ajuntament de Quart de Poblet va adoptar, en la sessió plenària que 
tingué lloc el dia 31 de juliol de 2017, el corresponent acord, el qual va ser publicat 
mitjançant edicte en premsa escrita de gran difusió i en el Diari Oficial de la Comunitat 
Valenciana núm. 8105, de 14 d'agost de 2017. 

 

ATÉS que, com a conseqüència dels informes sectorials emesos per les diferents 
administracions i organismes interessats, així com de les al·legacions presentades, es 
van introduir canvis substancials en la versió preliminar del pla, la qual cosa va donar 
lloc a la corresponent comunicació als interessats i a la publicació del pertinent anunci 
d'informació pública en el Diari Oficial de la Comunitat Valenciana i en la pàgina web 
de l'Ajuntament de Quart de Poblet, acompanyada dels informes i al·legacions que 
sustentaven la modificació proposada, es va  donar audiència pel termini de 20 dies, 
segons que estableix l'article 53.6 de la Llei 5/2014, de 25 de juliol, d'Ordenació del 
Territori, Urbanisme i Paisatge de la Comunitat Valenciana, en la nova redacció que 
dona la Llei 1/2019, de 5 de febrer.  

 

En aquest període, s'han presentat noves al·legacions i informes referits als canvis 
proposats, que han sigut objecte de l'informe emés per l'equip redactor, que consta en 
l'expedient, en el qual es proposa l'estimació i desestimació de les referides 
al·legacions i informes, i que ha donat lloc a la introducció dels canvis corresponents 
que conformen la proposta final. 

 

Aquest informe propicia la integració del resultat de les consultes i informació pública i, 
a l'efecte d'això, proposa l'estimació parcial de les al·legacions presentades per 
Concepción  Perales Colomer, Daonsa SA, Salvador y Marzo SL, INVERCAVE SL i 
Compromís, en el sentit expressat en aquest; i s'ha proposat la desestimació de la 
resta d'al·legacions. Al mateix temps, l'informe modifica el contingut del pla com a 
conseqüència dels informes sectorials emesos per les diferents administracions i 
organismes consultats. 



 

 

ATÉS que, després del període de participació pública i consultes, l'Ajuntament de 
Quart de Poblet, en la condició d'òrgan promotor, ha redactat la proposta final de pla, 
introduint les modificacions derivades d'aquest tràmit, i ha donat lloc a la formació de 
l'expedient, a fi de remetre tant la proposta de pla com l'expedient d'avaluació 
ambiental i territorial estratègica a l'òrgan ambiental i territorial, a l'empara del que 
estableix l'article 54 de la Llei 5/2014, de 25 juliol, d'Ordenació del Territori, Urbanisme 
i Paisatge de Comunitat Valenciana. 

 

Amb el dictamen previ de la Comissió Informativa d'Urbanisme, el Ple de l'Ajuntament, 
per majoria absoluta de vots a favor, 12 PSOE i 3 PP, amb els vots en contra de 
Compromís 3 i Podem 1, i l'abstenció de  2 Ciudadanos, acorda: 

 

PRIMER. Donar la conformitat a la proposta final del pla, amb les modificacions 
derivades del segon tràmit de participació pública i, al costat de l'expedient  
d'avaluació ambiental i territorial estratègica, ordenar-ne la remissió a l'òrgan 
ambiental i  territorial, a l'efecte que aquest puga formular la declaració ambiental i 
territorial estratègica. 

 

SEGON. Estimar i desestimar les al·legacions i informes presentats en ocasió de 
l'avantdit tràmit conformement a l'informe evacuat a aquest efecte per l'equip redactor. 

 

DEBAT 

 

Sr. Jaén (Podemos) 

 

Desde Podemos no vamos a apoyar esta propuesta final para el P.G.E. porque 

consideramos que es un plan que está obsoleto y que lleva coleando desde hace más de 

diez años y sólo hace falta leerlo para saber de qué estamos hablando. Se hacen 

alusiones a espacios que a fecha de hoy no existe o se llaman de otra manera. 

 

Pero bueno, en el fondo del Plan entendemos que no se acerca a lo que nosotros 

proponemos a lo que es un plan estructural para un municipio como Quart. 

 

Nuestro modelo de pueblo corresponde a un modelo que no se corresponde con el que 

plantean uds y nosotros creemos que hay que dotar a Quart de más zonas verdes y no 

cemento ya que creemos que en el municipio hay más de veinte obras que prácticamente 

están finalizadas, tapiadas o a medio terminar y no sabemos lo motivos por los que no se 

actúa  o habilita esa vivienda d ela manera que tenga que proceder el Ayuntamiento y 

para nosotros se ha echado abajo el espacio más cercano de huerta que había en la 

población. 

 

Nuestro modelo de ciudad defendería  una mayor presencia de zonas verdes y una 

mayor protección de la huerta como patrimonio cultural de nuestro municipio, por lo 

tanto no podemos compartir este plan y sobre todo cuando lo que hay detrás de este plan 

es un pelotazo urbanístico de más de dos mil viviendas en un espacio que antes era una 

zona verde de Quart. Muchas gracias. 

 

Sr. Soler (Ciudadanos) 

 

Bueno. En este caso se nos propone dar la conformidad a un documento 

fundamentalmente técnico. Pero que ha sido realizado de acuerdo a las premisas, 

planteamientos y directrices políticas del grupo socialista. 

 

Parece que es un paso más del sinuoso y largo camino que hay que recorrer para 

conseguir un nuevo PGOU de Quart. Plan, sin duda de una gran importancia y para el 

futuro de nuestra población. 



 

 

El proceso interminable que está llevando su tramitación, con casi veinte años a 

sus espaldas, impide que podamos hacernos corresponsables de él y, de la misma manera, 

de este Plan estructural, si bien desde el punto de vista técnico y jurídico entendemos 

que se ha realizado de acuerdo a la normativa, y además, ha sido confeccionado por 

personal cualificado, desde nuestra ignorancia encontramos a faltar referencias a 

cuestiones como son el tráfico y la movilidad, accesibilidad, telecomunicaciones y 

recogida y reciclaje de residuos. 

 

Probablemente sean cuestiones que se desarrollen en otros documentos y no 

corresponde  que figuren en este, pero a nosotros nos ha llamado la atención y así lo 

significamos. 

 

Respecto de la estimación o no de las alegaciones, entendemos que muchas de ellas 

se han tomado atendiendo a cuestiones técnico jurídicas, con las cuales estamos 

conformes, pero en algunas se han hecho desde el punto de vista político, son estas 

últimas en las que nos sentimos ajenos ya que no disponemos de más información que la 

que se refleja en el documento. No sabemos las causas que las motivan ni los objetivos 

que se persiguen y en la tomas de decisiones.  

 

Por todas estas razones anunciamos que no nos oponemos a este plan presentado 

pero tampoco caremos apoyo explícito al mismo. 

 

Sr. Campos (Compromís). 

 

Bé. La primera cosa es felicitar o agrair als tècnics i la gent que ha treballat 

en el projecte que se porta ací al debat, perquè clar el treball desde el punt de vista 

administratiu es pulcre i realment aixó es de agrair. 

 

Nosaltres varem fer al·legacions, el grup nostre al any 2017, i han estat 

rebutjades parcialment, alguna cosa si que ha sigut acceptada, però una primera i fare 

una intervenció curteta, per l’hora que es, era el tema de la participació ciutadana, 

que crec que no se va ¡entendre lo que volíem dir, que era como ha dit Daniel parlar del 

model de ciutat i després pasar a la redacció, haver tingut un treball previ am la 

ciutadania i a partir d’ací de saber el model que volia la ciutadania ... pues actuar. 

 

Si que el treball te uns antecedents de participació, de consulta, la part de 

participació s’ha limitat a la consulta publica o hi ha al·legacions dels partits i gent 

que tenia interessos en alguna cosa 

 

Després  l’altre punt de la discrepància era l’actuació del Molí d’Animeta, de 

una part que es històrica, on esta l’acequia BIC, i la solució no es la millor que se 

podia fer 

 

I desprès la solució del cànon que es planteja com a solució d’això, el document 

crec que ara va a Consellería ha de tindre els tràmits normals i jo crec que es urgent 

que es tinga Pla d’ordenació ...i van eixint noves legislacions que van retrasant aó i 

crec que lo important es concloure el treball i ja està i durant el tràmit d’exposició 

publica pues igual farem alguna proposta. 

 

En la Comissió hem dit que votarem en contra, però com ha de tornar al Ple pues 

encara hi ha temps per això. 

 

Sr. Sanmartín. (PP) 

  

Primero felicitar que nos convocó el Concejal y el técnico y el lunes los 

portavoces nos explicaron como está el tema, en este momento y sí que es verdad que 

nosotros vamos a apoyar el plan, porque pensamos que después de 17 o 18 años ya llega el 

momento de que finalice porque conforme nos iban contando van saliendo nuevas 

legislaciones, se va complicando más y hay que volver a cambiar y nosotros, 

evidentemente vamos a apoyar el Plan. Gracias. 

 

Sr. Medina (PSOE) 

 

Bueno el documento que traemos hoy al Pleno es la propuesta final del PGE y la 

que va a conformar el expediente que tiene que hacer la Generalitat de declaración 

ambiental y territorial. 



 

 

Uno de los trámites preceptivos que hay que desarrollar  y aprobar en Pleno para 

llevarlo. 

 

El PGE precisamente lo que marca de alguna forma es las zonas de viviendas, 

industrial verde, luego Vendrá otro que hay que desarrollar que es donde se van a 

definir las manzanas, el tráfico, incluso diferentes infraestructuras. 

 

Esto es un proceso de trabajo que lleva muchos años, pero además ha habido mucha 

participación ciudadana, entre 2008 y 2009 Y 2010 se hicieron diferentes eventos, 

jornadas de trabajo y grupos, se hicieron aportaciones en la Fireta de aquel momento y 

después hemos traído este documento, que es la segunda vez que está expuesto a 

exposición, la primera fue en el 2017 que hicisteis aportaciones los grupos y los 

particulares. 

 

Por lo tanto  creo que el tema de la participación no lo entiendo porque ha 

habido más participación en este PG si cabe, y de alguna forma tenemos el documento para 

hacer el documento para hacer la declaración ambiental por la Generalitat, que dará 

forma al Plan Estructural. 

 

Es te plan viene a tener en cuenta la Ley de Protección de la Huerta, que es una 

de las cosas que aportasteis en la moción, y otros informes de los ciudadanos que pedía 

que fuera sector terciario que al final no ha podido ser… 

 

Hay muchas zonas verdes, donde se ponen de manifiesto los parques verdes que 

tenemos en el municipio. 

 
 

2. APROVACIÓ EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE CRÈDITS P03/2019, DEL 
PRESSUPOST GENERAL DE 2019. 

 
Vista la memòria d'Alcaldia que proposa la modificació del Pressupost General de 
2019, per raó de necessitats que han sorgit durant l'exercici el compliment de les 
quals considera inajornable.  
 
Havent confeccionat l'expedient de modificació de crèdits núm.3 en el Pressupost 
General de 2019, les modificacions que es proposen i que es consideren necessàries 
són: 
 
SUPLEMENT DE CRÈDITS I CRÈDITS EXTRAORDINARIS amb càrrec a 
ROMANENTS DE TRESORERIA.  
 

AUGMENTS 
 

● SUPLEMENT DE CRÈDIT 
 

   

APLICACIONS 
PRESSUPOSTÀRIES 

CONCEPTE IMPORT 

   

1532-21000 Manteniment vies públiques 50.000,00 

1621-22799 Recollida de residus 95.000,00 

1721-22602 Programa conscienciació medi ambient 6.000,00 

2317-22699 Igualtat. Programes igualtat 1.000,00 

342-21200 Esports. Manteniment edificis 5.000,00 

912-10000 Òrgans govern. Retrib. bàsiques 47.000,00 

912-11000 Òrgans govern. Retrib. bàsiques 5.200,00 



 

912-16000 Òrgans govern. Seguretat Social 9.000,00 

912-23000 Òrgans govern. Dietes 16.000,00 

920-21200 Adm. Gral. Manteniment edificis 30.000,01 

920-62500 Adm. Gral. Mobiliari 5.000,00 

920-62600 Adm. Gral. Equipament informàtic 16.674,00 

   

  285.874,01 

 
● SUPLEMENT DE CRÈDIT (IFS) 
 

   

APLICACIONS 
PRESSUPOSTÀRIES 

CONCEPTE IMPORT 

   

1532-61901 
Vies Públiques. Excés mesurament 
Filomena Valldecabres 

4.820,71 

342-63200 Esports. Reparació paviment Frontó 
Municipal 

30.000,00 

   

  34.820,71 

 
● CRÈDITS EXTRAORDINARIS  
 
 

APLICACIONS 
PRESSUPOSTÀRIES 

CONCEPTE IMPORT 

   

1721-21001 
Protecció medi ambient. Tancat 
parcel·la 

30.000,00 

2317-22602 
Igualtat. Campanya publicitat violència 
de gènere 

9.100,00 

2317-22706 Igualtat. Estudi violència gènere 6.000,00 

   

 TOTAL 45.100,00 

 
 
● CRÈDITS EXTRAORDINARIS (IFS) 
 
 

APLICACIONS 
PRESSUPOSTÀRIES 

CONCEPTE IMPORT 

   

1721-91909-60900 Aparcament dissuasori. Edusi 50.000,00 

171-63300 Reparació font ornamental 35.864,02 

   

 TOTAL 85.864,02 

 
● FINANÇAMENT: 
 
 
 
ROMANENTS DE TRESORERIA (87000)   …………….           451.658,74 € 



 

  
IMPORT MODIFICACIÓ NÚM. P 03/19   ____________          451.658,74  € 
 
El senyor interventor, de conformitat amb el que estableix l'article 177 del text refós de 
la Llei reguladora de les Hisendes Locals, n'ha emés un informe. 
 
Amb el dictamen previ de la Comissió Informativa d'Hisenda, el Ple de l'Ajuntament, 
per majoria absoluta de vots a favor, 12 PSOE, 3 PP i 2 Ciudadanos, amb el vot en 
contra de Podem 1  l'abstenció de  3 Compromís, acorda: 
 
U. Aprovar inicialment l'expedient número P03/19 de modificació pressupostària, per 
un import total de 451.658,74 euros, mitjançant concessió de crèdits extraordinaris i 
suplement de crèdits en l'estat de despeses del Pressupost General en vigor, finançat 
amb romanents de tresoreria. 
 
DOS. Exposar al públic, previ anunci en el BOP, per quinze dies l'expedient, durant els 
quals els interessats podran examinar-lo i presentar reclamacions davant el Ple. Es 
considerarà definitivament aprovat si no se n'hi presenten. 
 
 
TRES. Trametre'n una còpia a l'Administració de l'Estat i a la Generalitat quan la 
modificació estiga aprovada definitivament.  

 
DEBAT 

 
Sr. Jaen. 

 

Bueno en este punto también vamos a votar en contra, siendo consecuentes con 

nuestro voto en Pleno anterior, ya que no vamos a aprobar una moción de modificación de 

presupuesto que viene en un pack, que supone un incremento en el gasto político de 

77.200 euros. 

  

Y aprovechar  para decir que nosotros también propusimo en ese Pleno el que 

hubiese una reducción en la partid a los grupos políticos, cosa que también nos afecta a 

nosotros, y que debido a la alusión que hizo en el Sr. Nofuentes donde decía que no 

habíamos hecho la propuesta, la cual se había hecho por registro de entrada, y también 

encontramos una modificación de 95.000 para la recogida de residuos, además de otras, 

que como se ha detallado en la comisión de Hacienda no es con motivos de los actuales 

contenedores sino que es debido al incremento de tonelaje que se está llevando a tratar 

a las plantas resicuales. Ya está. 

 

Sr. Nofuentes. 

 

Pues intentaré ser breve también. 

 

Efectivamente es el primer Pleno de la presente legislatura y es verdad que hemos 

traido dos tenas importantes, uno urbanístico y como eje fundamental de la estrategia de 

nuestro municipio en el cual  me sumo a la autodefinición que ha hecho el portavoz de 

Ciudadanos a la hora de identificar la gran ignorancia que se tiene en esta materia 

 

Ya diría que ante la ignorancia es mejor aplicar prudencia, porque a veces se 

puede volcar posiciones, que para nada, ni uno mismo comparte cuando una vez conoce la 

información completa que, siendo el primer pleno, no la van a poder tener, y a la cual 

nos brindamos a ampliarla desde el equipo de gobierno. 

 

Ese plan contempla un PEMUS que ud ponía de manifiesto la preocupación por la 

movilidad, pues cuando quiera se acerca se lo enseñamos, como otros programas y 

actividades que contempla el diseño y la participación y el modelo urbanístico y de 

valores que desde siempre hemos querido llevar adelante en Quart. 

 

Y el otro tema es el económico, que vaya por delante que se posibilita gracias a 

la buen situación económica que venimos teniendo, y recordarlo sobre todo a aquellos que  



 

 

no estabais en estos años atrás, que tiene nuestro municipio, y es que siempre se 

caracteriza por tener solvencia, remanente positivo de Tesorería, lo cual permite que 

esos remanente podamos, a través de herramientas, que podamos abordar actuaciones como 

se describen y que ya hemos comentado en la Comisión de Hacienda, y que me gustaría 

poner más en valor sobre todo aquello que es  una seña de identidad y que se contempla y 

que cada vez que se puede hacer se hace, que es la apuesta por las políticas de 

igualdad. 

 

Esta primera modificación que entiendo que se vote en contra porque tiene algún 

concepto de dos programas de sensibilización  de políticas de igualdad, que somos un 

municipio pionero, que además van subvencionadas por la administración central del 

Estado y CCAA me parece que es un poco atrevido votar en contra de modificaciones que 

contemplan ese programa 

 

Y espero que por pura coherencia pidan por registro de entrada que nos solicite, 

me refiero a Podemos, su incorporación a la recepción económica que aquí acordamos el 

resto de los grupos para la aportación y funcionamiento de los grupos, que va un fijo 

por grupo y otros que está contemplado y que además podría pedir mañana el que lo 

retiremos de esta modificación de créditos o que no hagamos uso del mismo, porque eso 

sería coherencia, porque ya está bien, que hemos estado cuatro años que planteaban que 

eso deberíamos de bajar y por tanto mi opinión, no dignificar el trabajo que uds y 

nosotros hacemos y haber si un día y de una vez se deja claro, que esta por Ley, 

afortunadamente, y empecemos a ser coherentes, y la coherencia es que ud vota hoy en 

contra, mañana pidan la no retribución, la otra es legal también, en esta  es opcional, 

no renunció en cuatro años anteriores, pero si venían recordando cada pleno que 

deberíamos de no tenerlo, cobrarlo, pero uds seguían cobrando. 

 

Es más de vez en cuando preguntaban en qué fecha se lo iban a ingresar, por tanto 

empecemos la legislatura siendo coherentes, y si queremos la coherencia apliquémosla 

desde el principio. 

 

Pero en cualquier caso quiero quedarme con lo importante de esta modificación que 

es poner acciones importantes sobre todo en lo que son políticas de igualdad, que son un 

referente para nuestro municipio. 

 

Sr. Jaen. 

 

Simplemente comentar como estaba diciendo el Sr. Nofuentes …que evidentemente de 

momento no hemos ido a solicitar esa subvención, le anticipo que como en la legislatura 

anterior la solicitaremos … es un derecho, nosotros proponíamos una reducción de esa 

partida para todos los grupos y que eso se reflejaría en una reducción del gasto 

político. 

 

También mencionar, que sí que has dicho que la solicitamos en el año anterior, 

pero que lo que no has dicho es que nosotros de esa partida no hicimos uso de ella en un 

más del 70% de toda la legislatura y eso se ha vuelto a ingresar, que eso sí que no lo 

has dicho, di toda la verdad, nosotros continuaremos con esta dinámica, la recibiremos, 

haremos el gasto que creamos conveniente y el resto lo devolveremos 

 

Y por lo tanto no … no vamos a aprobar como hemos dicho antes … una modificación 

que supone un aumento del gasto político. 

 

Sr. Nofuentes.  

 

De todas maneras puede hacerlo más fácil … no tenemos que hacer trámite, renuncie 

a ello, presente un escrito, no hace falta, lo puse más fácil en el último Pleno, sin 

que presente escrito solicitando ser beneficiario del mismo, o solicitar la cuantía que 

quiera, no tiene que ser el 100%5 de lo que acordamos, pero ud ya solicitándolo ya se 

queda ingresado… por lo tanto solicitar que hagamos el trámite de ingresarlo, que luego 

podrá justificar o no y que lo que no justifique lo devuelva … pues es un tramite 

innecesario, más fácil para los trabajadores de la casa que no hagan ningún paso, si en 

realidad tiene la voluntad de uno usarlo o a lo mejor de no poder justificarlo. 

 

Pero en cualquier caso, la modificación de crédito  que es lo importante para 

nosotros, lo que nos trae hoy, lo que persigue es con cargo a remanentes hacer 



 

políticas, que implementarán lo que pusimos en el 

presupuesto de 2019, y me quedo, insisto, hacer políticas de aquello que somos 

referencia, 
 

I vist que no hi ha més assumptes a tractar, a les vint-i-una hores i trenta minuts del 
dia setze de juliol de dos mil dènou, l'alcaldessa alça la sessió de  què jo, el secretari, 
certifique. 
 


